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Королева А.Н. Цифровизация локального и корпоративного нормотворчества юридических лиц
В статье рассмотрены вопросы использования новых информационных технологий блойчейн, больших данных, искус-

ственного интеллекта и машинного обучения для цифровизации локального и корпоративного нормотворчества юридиче-

ских лиц как субъектов предпринимательской и иной деятельности, проанализированы новые возможности и недостатки, 

проведен сравнительный анализ новелл в области мероприятий по направлению «Нормативное регулирование» программы 

«Цифровая экономика РФ», непосредственно затрагивающих деятельность юридических лиц. Новизна подхода в статье к 

изучению проблем цифровизации регуляторной среды юридических лиц позволила сформулировать предложения по со-

вершенствованию и снижению издержек корпоративного управления.
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Koroleva Anna N., Senior Research Scientist of the Samara National Research University, Candidate of Legal Sciences, Associate 

Professor. Digitization of Local and Corporate Law Making of Legal Entities
The article discusses the use of new information technologies for large-scale data, artificial intelligence and machine learning for 

digitalization of local and corporate rulemaking of legal entities as subjects of entrepreneurial and other activities. New opportunities 

and shortcomings have been analyzed, comparative analysis of short stories in activities in the field “Normative regulation” of the 

program “Digital Economy of the Russian Federation”, directly affecting the activities of legal entities. The novelty of the approach in 

the article to the study of problems of digitalization of the regulatory environment of legal entities allowed to formulate proposals for 

improving and reducing the costs of corporate governance.
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